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Hier liggen veel kabels, dus zal deze boom niet hier kunnen staan. Houd er ook rekening mee dat KPN wel eens hier moet graven.
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Eerder reactie van 31-5-2022:Algemene aandachtspunten ondergrondse infra: 1. het is waarschijnlijk dat er een inpandige trafo nodig is voor de voorzieningen van het gebouw (lift) 2. afhankelijk van de (interne) distributie van de nodige aansluitingen zijn er tracés nodig, misschien rondom het gebouw. 3. Voor welke energievoorziening wordt gekozen en wat zijn de gevolgen hiervan? Is het interessant voor HVC deze 32 woningen vanuit plan Oudland aan te sluiten? 4. Er staat een glasvezelhuisje (PoP) met airco. Dit maakt geluid en stond er eerst. Kan niet worden verplaatst. Houd hier rekening mee. 5. De trafo en PoP moeten altijd bereikbaar zijn voor een bestelbusje. 6. Het kan zijn dat er zoveel KPN kabels in de 2 toegangen liggen dat er geen riool of andere KL erbij kan. Dit kan grote gevolgen hebben voor de kosten/haalbaarheid van een plan. 7. Welke KPN kabels moeten blijven liggen en welke kunnen weg..... 8. Met de nieuwe indeling zal er rekening moeten worden gehouden met de ligging van de kabels en leidingen op het terrein. Hiervoor is er een KLIC-melding nodig en proefsleuven. KPN is momenteel bezig met ingrijpende kabelwerkzaamheden.
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Geen bomen op kabels planten en tracés vrij houden voor graafwerkzaamheden.
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reactie op ontwerpin belang van ondergrondse infra24-1-2023
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Hier liggen er veel KPN kabels. Geen bomen op kabels planten.




